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 قبل الاستخدام

  تعليمات الأمان

• يســتخدم الجهــاز للغــرض المقصــود فقــط وفقًــا لتعليمــات التشــغيل الخاصــة بــه. ولذلــك، قــم بقــراءة دليــل 	
ــاز.  ــة بالجه ــف، والعناي ــتخدام، والتنظي ــات الاس ــل تعليم ــن الدلي ــغيل. يتضم ــل التش ــدًا قب ــات جي التعليم

ــل فــي مــكان آمــن. احتفــظ بهــذا الدلي
• اتبع المعلومات الخاصة بالأمان عند استخدام الجهاز.	

• ــل 	 ــن الكاب ــن أن كل م ــد م ــب التاك ــح. يج ــا للوائ ــة وفق ــة مثبت ــة مؤرض ــذ حائطي ــاز بمآخ ــل الجه ــم بتوصی ق
ــاف. ــس ج والقاب

• لا تسحب أو تثبت کابل التوصیل عبر الحواف الحادة. لا تترك الكابل يتدلى وابعده عن الحرارة والزيوت.	
• لا تضــع الجهــاز علــى الأســطح الســاخنة؛ مثــل الألــواح الســاخنة أو مــا شــابه، ولا تقــم بتشــغيل الجهــاز بالقــرب 	

مــن اللهب المكشــوف.
• لا تقم أبدًا بسحب القابس الكهربائي من المقبس باستخدام الکابل أو إذا كانت يداك مبللة.	
• لا تحاول الوصول إلى ما بداخل الجهاز إذا كان قيد التشغيل.	
• يجب استبعاد الشعر الطويل، أو ما شابه عن فتحة التعبئة.	
• لا تقم بإدخال أي أشياء مثل الملاعق في فتحة التعبئة عندما يكون الجهاز قيد التشغيل.	
• لا تقم بتحريك الجهاز أثناء التشغيل.	
• إن الجهاز غير معد للفرم الدقيق أو جرش المكسرات، أو الشوكولاته أو ما شابه من المكونات.	
• توقف عن استخدام الجهاز أو قم بسحب قابس التيار الكهربائي في الحال إذا؛	
• تلف الجهاز أو الكابلات الرئيسية.	
• كنت تشك في أن حدوث عطل بعد سقوط الجهاز أو تعرضه لحادث مماثل.	
• في مثل هذه الحالات، احرص على إعداد الجهاز ليتم إصلاحه. 	
• تم تصميم الجهاز للاستخدام داخل المنزل فقط.	
• يجب أن تترك المحرك ليبرد تماما بين دورتين تشغيل متعاقبتين.	
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 إجراءات وقائية مهمة

 أسماء الأجزاء

• ــرة 	 ــي الخب ــخاص قليل ــة، أو الأش ــة الضئيل ــية، أو العقلي ــة، أو الحس ــدرات البدني ــخاص ذوى الق ــتخدم الأش لا يس
والمعرفــة  )بالجهــاز(  إلا إذا تم الإشــراف عليهــم أو إذا حصلــوا علــى تعليمــات اســتخدام الجهــاز بأمــان وأدركــوا المخاطــر.

• ــاول 	 ــن متن ــدًا ع ــل بعي ــل التوصي ــارة وكاب ــاظ بالعص ــب الاحتف ــاز. يج ــذا الجه ــال ه ــتخدم الأطف ــب ألا يس يج
ــال.  الأطف

• يجب ألا يعبث الأطفال بالجهاز. 	
• احــرص دائمًــا علــى فصــل الجهــاز عــن التيــار الكهربائــي عــن طريــق ســحب قابــس التيــار الكهربائــي فــي حالــة 	

عــدم وجــود رقابــة، وفــي حالــة حــدوث عطــل أثنــاء التشــغيل أو قبــل تركيــب، أو فــك أو تنظيــف الجهــاز.
• ــاء أو 	 ــة العم ــل خدم ــة، أو ممث ــركة المصنع ــتبدله الش ــب أن تس ــاز، يج ــل بالجه ــل التوصي ــف كاب ــة تل ــي حال ف

ــر. ــب المخاط ــل لتجن ــخص مؤه ش
• يجــب عــدم تشــغيل الجهــاز فــي حالــة تلــف المصفــاة الــدوارة )المايكــرو فلتــر(  أو الغطــاء الواقــي أو إذا ظهــرت 	

أي شــقوق واضحــة.
• انتبه! إن شفرات التقطيع المتواجدة بقاعدة المصفاة حادة للغاية. 	
• قم بتنظيف جميع الأجزاء بعد الاستخدام مباشرة، وقم بإزالة بقايا الطعام على الفور.	
• ــزاء 	 ــات أو الأج ــتبدال الملحق ــل اس ــي قب ــاء الرئیس ــدر الكهرب ــن مص ــه ع ــاز وفصل ــغیل الجه ــاف تش ــب إیق یج

ــغیل. ــاء التش ــرك أثن ــي تتح ــة الت الإضافی
• احذر شفرات القطع الحادة عند تفريغ الحاوية وعند تنظيف الجهاز.	
• تم تصميم هذا الجهاز للاستخدام في المنازل والبيئات الممائلة مثل؛	
•  في المطابخ؛	
• للموظفين في المحلات التجارية والمكاتب وغيرها من المناطق التجارية؛	
• في المزارع؛	
• يستخدمه العملاء في الفنادق والموتيلات والمرافق السكنية الأخرى؛	
•  في فنادق المبيت والإفطار.	

11 دافع الطعام .
22 الغطاء.
33 مايكرو فلتر.
44 وعاء اللُب .
55 صنبور العصير .
66 صمامات الأمان .
77 قاعدة المحرك .
88 قاعدة غير قابلة للأنزلاق .
99 وصلة التثبيت.

1010 مفتاح التشغيل / الإيقاف 
1111 وحدة تخزين الكابلات 
1212 الدورق والغطاء
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 بدء تشغيل الجهاز

• قم بتنظیف كافة الأجزاء القابلة للنزع قبل استخدام الجهاز للمرة الأولى. تجنب جرح نفسك بالشفرة الحادة.	
• قم بتشغيل زر التشغيل / الإيقاف.	
• انزع الكابل بالطول المطلوب من وحدة تخزين الكابلات.	
• ضع حاوية اللُب )4( أعلى وحدة المحرك )7(.	

• ضع المايكرو فلتر )3( أعلى وصلة التثبيت )9(؛ ستسمع صوت تثبيت المايكرو فلتر )3( في مكانه.	
• وقبــل اســتخدام الجهــاز كل مــرة، تحقــق مــن عــدم تلــف المايكــرو فلتــر )3(. إذا لاحظــت أي شــقوق أو تلفيــات أخــرى 	

یجــب عــدم اســتخدام الجهــاز حتی یتــم اســتبدال المايكــرو فلتــر )3(.
• ــق 	 ــن طري ــكام ع ــاء )2( بإح ــى الغط ــامة )6( عل ــال الس ــن أقف ــت كل م ــم ثب ــاز، ث ــى الجه ــاء )2( أعل ــع الغط ض

ــت. ــوت التثبي ــمع ص ــى تس ــى حت ــم لأعل دفعه
• ضع الدورق )12( أسفل صنبور العصير )5(.	
• ــت 	 ــم تثبي ــا يت ــح وعندم ــكل صحي ــزاء بش ــة الأج ــع كاف ــة تجمي ــي حال ــط ف ــاز فق ــل الجه ــة: يعم ملاحظ 	-

ــا. ــي مكانه ــح ف ــكل صحي ــاء )2( بش ــى الغط ــامة )6( أعل ــال الس أقف
• ــرة بحيــث توضــع فــي الغطــاء )2( بشــكل 	 ــراد عصرهــا وقطعهــا قطــع صغي اغســل الفواكــه / الخضــروات الم

ــه. ــق ب ــب دون أن تلتص مناس
• قم بثني صنبور العصير )5( إلى أسفل بحيث يتوقف عمل خاصية وقف التنقيط.	
• قم بتوصيل قابس التيار الكهربائي بمصدر التيار الكهربائي وقم بتشغيل زر الشغيل/الإيقاف.	
• ضع قطع الفواكه والخضروات المقطعة في الغطاء )2(.	
• اضغط على دافع الطعام )1( لأسفل ببطء وبانتظام للحصول على أكبر كمية ممكنة من العصير.	
• ــف 	 ــي وق ــك ف ــبب ذل ــن أن يتس ــا يًك ــة. كم ــر المطلوب ــودة العص ــى ج ــل عل ــن أن لا تحص ــوة يمك ــت بق إذا ضغط

ــه. ــر )3( أو تلف ــرو فلت المايك
• تنبيــه: يجــب أن تكــون يــدك، أو الملاعــق أو الأشــياء الأخــرى )علــى ســبيل المثــال، أدوات الشــعر التــي يتــم ارتدائهــا، 	

وفــرش الشــعر والأقمشــة( بعيــدة عــن الغطــاء )2( عندمــا يكــون المقبــس فــي مصــدر التيــار الكهربائــي الرئيســي.
• وبمجــرد الانتهــاء مــن عصــر كل قطــع الفواكــه والخضــروات وعــدم وجــود عصيــر فــي الــدورق )12(، قــم بإيقــاف 	

تشــغيل الجهــاز وانــزع المقبــس الكهربائــي مــن مصــدر التيــار الكهربائــي. انتظــر حتــى يتوقــف المايكــرو فلتــر )3( 
عــن الــدوران.

• إذا تعثــر المحــرك، أو إدا كان يــدور ببــطء أو توقــف أثنــاء التشــغيل، قــم بإيقــاف تشــغيل الجهــاز علــى الفور واســحب 	
القابــس مــن الكهربــاء. قــم بنــزع المايكــرو فلتــر )3( وقــم بتنظيفــه علــى الفور.
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• ــبانخ، 	 ــزر، والس ــار، والج ــس، والخي ــمندر، والكرف ــاس، والش ــر؛ الأنان ــبة للعص ــروات المناس ــه والخض ــن الفواك م
والبطيــخ، والطماطــم، والرمــان، والبرتقــال والعنــب.

• لا يمكن عصر الفواكه والخضروات الجافة و / أو الليفية مثل قصب السكر في العصارة.	
• لا يمكن عصر الفواكه شديدة السماكة مثل الموز، والبابايا، والأفاكادو، والتين والمانجو في العصارة. 	
• ولعصر هذه الفواكه، استخدم معالج الطعام أو خلاط.	
• للحصول على أكبر قدر ممكن من العصير، اضغط على دافع الطعام )1( لأسفل مع الضغط بهدوء.	
• تأكد من عدم امتلاء وعاء اللُب )4( ودورق العصير للغاية، وإلا فقد لا يعمل الجهاز بشكل صحيح. 	

• بعــد الاســتخدام، قــم بإيقــاف تشــغيل الجهــاز واســحب قابــس التيــار الكهربائــي.  انتظــر حتــى يتوقــف المايكــرو 	
فلتــر عــن الــدوران.

• ــاش 	 ــة قم ــي بقطع ــزء الخارج ــح الج ــم بمس ــط ق ــرف. فق ــت أي ظ ــاء تح ــي الم ــرك )7( ف ــدة المح ــع قاع ــب وض لا يج
ــامة )6(. ــال الس ــح أقف ــم افت ــام )1( ث ــع الطع ــزع داف ــم بن ــطة. ق ــف كاش ــواد تنظي ــتخدم أي م ــة. لا تس مبلل

• نزع الغطاء )2( وانزع المايكرو فلتر )3( بحرص ثم انزع حاوية اللُب )4(.	
• نظــف الغطــاء )2(، وحاويــة اللُــب )4( والمايكــرو فلتــر )3( بفرشــاة فــي مــاء الشــطف الدافئــة. ثــم اشــطف هــذه 	

الأجــزاء تحــت المــاء الجــاري جيــدًا.
• تأكد من عدم لمس الشفرة واحرص على الإمساك بالمايكرو فلتر من الحواف.	

معلومات عامة

معلومات عامة



GENERAL INFORMATION

CLEANING AND CARE

•	 *Pineapples, beetroot, celery, cucumbers, carrots, spinach, melons, tomatoes, pomegranates, oranges 
and grapes are all suitable for juicing.						

•	 Very hard and/or fibrous fruit and vegetables such as sugar cane are not suitable for use in the juicer
•	 Fruits with a thick consistency such as bananas, papayas, avacados, figs and mangos are not suitable
•	 for use in the juicer. To process these fruits, use a food processor or a blender.
•	 To obtain as much juice as possible, press the pusher (1) downwards slowly and with very little pressure.	

Make sure that the pılp container (4) and the catch container do not overfill, otherwise the appliance may 
not work properly.						

•	 After use turn the appliance off and pull out the mains plug. Wait until the micro filter stops rotating.	
Under no circumstances should you immerse the motor base (7) in water. Simply wipe the outside with 
a damp cloth. Do not use any abrasive cleaning agents. Remove the pusher (1) and then open the safety 
locks (6).						

•	 Remove the lid (2) and carefuly remove the micro filter (3) then remove the pulp container (4).		
Clean the lid (2), pulp container (4) and micro filter (3) with a brush in warm rinsing water. Then rinse the 
parts thoroughly under running water.						

•	 Make sure you do not touch the blade and always hold the micro filter by its edge.
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•	 Clean all the removable parts before using the appliance for the first time. Ensure that you do not injure 

yourself on the sharp blade Switch the on/off button.					

•	 Remove the required length of cable from the appliance cable storage.

Place the pulp container (4) on the motor unit (7)							    

	

							     

							     

							     

							     

								      

•	 Place the micro filter (3) on the coupling (9) ; you can hear the micro filter (3) lock into place

•	 Each time before using the appliance, check if the micro filter (3) is damaged. If you notice any cracks or 

other damage you must not use the appliance until the micro filter (3) has been replaced.

•	 Place the lid (2) on the appliance.						    

•	 Then fasten both safety locks(6) on the lid (2) by pushing them upwards until you hear them lock into place.

•	 Place the beaker (12) below the juice spout (5).

•	 Note: The appliance only functions when all parts are completely and correctly assembled and when the 

safety lock (6) on the lid (2) has locked correctly into place.				

•	 Wash the required fruit/vegetables and chop them into the small pieces so that they fit in the lid (2) 

without	 getting stuck.						

•	 Fold the juice spout (5) downwards so that the drip stop is not active.

•	 Connect the mains plug to a mains socket and switch th on/off button.			 

•	 Insert the chopped pieces of fruit and vegetable into the lid (2). 				  

•	 Press the pusher (1) downwards slowly and steadily in order to obtain as much juice as possible.

•	 If you press too hard this can hamper the quality of the juice. It can also cause the micro filter (3) to stop 

and can damage it.						

•	 Attention: You must always keep your hands, spoons or other objects(e.g hair items of clothing, brushing 

and cloths) away from the lid (2) when the mains plug is in the mains socket.			 

Once you have juiced all the pieces of fruit and vegetable and no more juice is running into the beaker 

(12), switch	 the appliance off and pull out the mains plug. Wait until the micro filter (3) stops rotating.

•	 If the motor sticks, rotates slowly or stops during operation, switch the appliance off immediately and pull 

out of the mains socket. 

•	 Remove the micro filter (3) and clean it immediately.					   

	

STARTING UP THE APPLIANCE
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Important Safety Information

•	 Appliance may be used by persons with limited physical, sensory or mental capabilities and 		
persons lacking experience and/or knowledge if they are supervised or have received 	
instructions on how to use the appliance safely and if they have understood the resulting hazards.	
This appliance must not be used by children. The appliance and its connecting cable must be		
kept out of the reach of children.							

•	 Children must not play with the appliance.						    
•	 The appliance must always be disconnected from the mains by means of pulling out the mains		

plug  when there is no supervision present, if a fault occurs during operation or prior to any		
assembly, disassembly or cleaning work.						

•	 If the appliance›s connection cable is damaged, it must be replaced by the manufacturer, his 		
customer service representative or a similary qualified person to avoid hazards.		

•	 You must not operate the appliance if the rotating sieve ( micro filter ) and/or the protective	
•	 cover is/are damaged and/or if there are any visible cracks.			 
•	 Attention! The cutting blades on the base of the sieve are very sharp.			 
•	 Clean all parts immediately after use and remove any food residue straight away.		
•	 The appliance must be switched off and disconnected from the mains before accessories or 
•	 additional parts that move during operation and replaced.				  
•	 Be careful of the sharp cutting blades when emptying the container and when cleaning the appliance.
•	 This appliance is designed for use in households and similar environments such as; in kitchens - for 

employees in shops, offices and other commercial areas; on agricultural property; by customer in hotels, 
motels and other residental facilities; in bed-and-breakfast facilities.

•	 The appliance is not intended for purely commercial use.					   
						    

PARTS  NAME

1

2

3

4

9

6

7
8

11
12

10

5

4

1.	 Pusher
2.	 Lid
3.	 Micro filter
4.	 Pulp container
5.	 Juice spout
6.	 Safety locks
7.	 Motor base
8.	 Suction foot
9.	 Coupling
10.	 On-off switch
11.	 Cable storage
12.	 Beaker and lid
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BEFORE USE

Safety instructions

•	 The appliance may only be used for the intended purpose according to these operating instructions. 
Therefore, carefully read the instruction manual before operating. It containsinstruction for using, 
cleaning, and caring for the appliance. 

•	 Keep this manual in a safe place. 						    
•	 The appliance is not intended for commercial use, but only for the preparation of household quantities of food.
•	 Observe the safety information when using the appliance.	

•	 Only connect the appliance to earthed wall sockets that have been installed in accordance with the 	
regulations. The cable and plug must be dry.						

•	 Do not pull or clamp the connecting cable over sharp edges. Do not leave it dangling and protect it from 
heat and oil.						

•	 Do not place the appliance on hot surfaces, such as on hot plates or similar areas, and do not operate	
near naked flames.						

•	 Never pull the mains plug out of the socket by the cable or with wet hands.			 
•	 Do not reach into the appliance when it is in operation.
•	 Also keep long hair, for example away the filling opening.				  
•	 Do not insert any objects such as spoons into the filling opening when the appliance is in operation.
•	 Do not move the appliance during operation.						    
•	 The appliance is not suitable for finely chopping or grating nuts, chocolate or similar ingredients.	
•	 Stop using the appliance and/or pull out the mains plug immediately if the appliance or mains cable is 

damaged.						
•	 you suspect that there is a defect after the appliance has fallen or suffered a similar incident.	
•	 in such cases, arrange for the appliance to be repaired.					  
•	 The appliance is not intended for commercial use.				  
•	 The appliance is only designed for househols use indoors.				  
•	 You must allow the motor to cool down completely between two subsequent operating cycles.		
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TJ-1500S

Tornado fruit juicer

Thank you for choosing Tornado fruit juicer 


